
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 30. června 2021 

(Microsoft Teams) 
 

 

Přítomni:      prof. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík, doc. Ciahotný, doc. Šimáček,  

  doc. Macák, prof.Jeníček, doc. Kubal, Ing. Březina, Ing. Váchová, Ing. Šritrová, 

Šárka Dintarová 

Omluveni:     
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Strategický záměr VŠCHT. 

 Cena MŠMT, obdrží prof. Sofer. 

 Podzimní výuka – může opět proběhnout v distančním režimu, přednost dostanou laboratoře, 

projekty a cvičení. 

 Nahlásit na rektorát zástupy děkana po dobu prázdnin – za FTOP odesláno. 

 Pomoc Moravě, zasílá se z fondu 1 mil. Kč, zorganizuje se i tábor pro děti. 

 

Pror. Jahoda 

 Na VŠCHT se objevila mutace Delta. 

 

Pror. Pospíšil 

 Excelentní výzkum na VŠCHT. 

 Prostor Cesnetu. 

 Přístroje a nábytek pro doktorandy, hledá se klíč pro rozdělení. 

 

Kvestorka Ing. Chválná 

 Audit na moduly SIS, FIS, apel je na zvýšení personálního obsazení IT. 

 Schůzka hospodářů – kontinuální čerpání z projektů. 

 Kontrola na hasičské přístroje – kontrola se nahlašuje pouze přes vedoucí ústavů. Připravuje se 

nová směrnice. 
 

 

Příští kolegium rektora se bude konat v druhé půlce srpna 
 

 

Informace z KD 

 

prof. Kočí – děkan 

 Jankovcova ulice – pracovní skupina prof. Kočího tam získala prostor. Možnost vzniku nového 

ústavu FTOP. 

 

doc. Sýkora – proděkan pro pedagogiku 

 Problematika matematiky – doc. Sýkora obdržel návrhy z ústavů, zaslal dále doc. Kubalovi, 

nicméně od něj do dnešního dne nepřišla reakce. Bude se tedy řešit až v srpnu. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Student DSP může přestoupit z AD do českého D, pouze pokud splní  podmínku absolvování 

dvou semestrálního českého jazyka, tzn. přestup vždy po ukončení ročníku, nikoliv v půlce. 



Pokud nastoupí přímo do českého studijního programu, musí splnit během prvního roku dva 

semestry českého jazyka. 

 Propojení OBD a E-doktoranda, studenti DSP budou muset publikace zadávat do OBD. 

Nejspíše v provozu od roku 2022. 

 VŠCHT Praha dostala zdarma „tokeny“ (podobný systém jako Open Access). Platí pro 

nakladatelství Francis Taylor.  

 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 Proběhlo přijímací řízení pro samoplátce do magisterského studia. Prošli 4 studenti. 

 Projekt Evropského institutu inovací a technogie – podává se na soft věci, podpora vzdělávání, 

věda, výzkum a spolupráce s firmami. Je potřeba sestavit tým za FTOP (dr. Šír a doc. Hlinčík). 

 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Zasedání redakční rady časopisu Paliva, doc. Blažek ze zdravotních důvodů zažádal o uvolnění, 

nahrazen byl dr. Maxou.  
 Článek Ing. Mádrové (Ú217), rada jej velmi chválila. Doc. Ciahotný chce tímto poděkovat Ing. 

Mádrové a prof. Jeníčkovi. 
 Doc. Ciahotný by chtěl požádat zástupce ak. senátu, aby oslovili studenty s publikováním 

v časopisu. Doplnění Ing. Váchové, nejlépe aby se oslovili vedoucí ústavů a ti pak vedoucí DP 

či školitele DSP studentů. 
 Problematika plagiátorství prof. Buryana. Doc. Ciahotný 23.4. požádal Etickou komisi VŠCHT 

o projednání záležitosti, do 30.6. stále není žádný výsledek. Doc. Ciahotný také kontaktoval 

prof. Hasala, nicméně nemá žádnou reakci. 
 „Omezování klimatických změn“ – kolegové z UK odmítli učit na VŠCHT dva předměty. Doc. 

Ciahotný navrhuje tyto předměty ze studijního plánu vyloučit a nahradit předměty z VŠCHT. 

Je možnost mít volitelný předmět Průmyslové odpadní vody (dr.Bindzar) nebo Technologie 

ropy (doc. Šimáček). 
 Otevření CirkTechu v Čížkovicích. Doc. Ciahotný se zúčastnil otevření, rád poskytne detaily. 
 Výběrové řízení v pátek se koná v od  9.30 hodin. Upřesnění s Ing. Šritrovou. 
 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 Pro program „Omezování klimatických změn“ je možnost i upravit magisterský předmět 

Udržitelná energetika. 
 Pro možnost odměn pro zahr. studenty stačí dát příkaz pro výplatu stipendií Ing. Šritrové (musí 

být fond, ze kterého jdou vyplácet stipendia). 
 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 Do kdy je akreditace studijního oboru Odpadové hospodářství? Do 31.12. 2024. 

 

 

Senát (Ing. Váchová) 

 Senát se sejde první týden v září. 
 Rozpočet fakulty byl schválen. 
 Začíná se řešit volba nového děkana. Ing. Váchová prosí o návrh kandidátů. Bude spolupráce i 

s komunikačním oddělením VŠCHT, bude se posílat i email vedoucím pracovníkům. 
 

 

 



Ing. Šritrová  

 

 

Šárka Dintarová 

 

 

Různé 

 Doc. Sýkora chce poděkovat ústavu 215, 216 za organizaci praxí středoškolských studentů. 

 Ing. Váchová – proběhne letní škola? Zatím se s ní počítá (odpověď doc. Sýkory). 

 

 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude upřesněn.  

 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


